
 ZÁPIS č. 3/2018
z jednání Výboru majetku 

ze dne 18.4.2018
(16:30-17:00 hod.)

Přítomní:
Robert Mařík – předseda výboru,
Karel Novotný, Zdeněk Vlasák – členové výboru, 
Omluveni:
Josef Střihavka, Tomáš Benčat – členové výboru.

1. Výbor  majetku  se  opětovně  zabýval  žádostí  V.  a  E.  B.  o  trvalé  snížení  poplatku  za
pronájem pozemku parc.č.  998/46 v ulici  Bílčická  z důvodu enormního výskytu  černé
zvěře a s tím spojené problémy a komplikace s údržbou pozemku z původního nájmu ve
výši 2.572,- Kč/rok. Členové výboru zvažovali dvě varianty snížení nájemného, a to dobu
určitou a dobu neurčitou.  
Po projednání  žádosti  všichni  přítomní členové jednomyslně  doporučují  ZMČ trvalé
snížení nájmu o 1.000,- Kč/rok s účinností ode dne 1.5.2018.  

2. Výbor majetku se seznámil s žádostí p. R. S. týkající se zřízení služebnosti stezky a cesty
v souladu s občanským zákoníkem na dobu neurčitou, a to na pozemku parc.č. 998/43 v
k.ú. Velká Chuchle (ulice U Bažantnice). Členové výboru požadují prověření současného
stavu (stavebního povolení) příjezdu na soukromý pozemek (napojení pozemků parc.č.
998/43  ve  vlastnictví  MČ  a  parc.č.  998/38  ve  vlastnictví  žadatele)  –  zajistí  odbor
stavební a správy majetku ÚMČ.    
Po  projednání  žádosti  všichni  přítomní  členové  jednomyslně nedoporučují  ZMČ
souhlasit  se  zřízením služebnosti  stezky a cesty na pozemku parc.č.  998/43 v k.ú.
Velká Chuchle v ulici U Bažantnice.

3. Výbor  majetku  se  seznámil  s návrhem  manželů  J.  na  odkoupení  části  nevyužitého
pozemku parc.č. 1145/1 v k.ú. Velká Chuchle (ulice Dubnická) o celkové výměře 56,3 m2
dle zakreslení na přiložené výkresové dokumentaci z důvodu připojení k pozemkům ve
vlastnictví žadatelů. 
Po  projednání  žádosti  všichni  přítomní  členové  nedoporučují  ZMČ  souhlasit
s prodejem  předmětného  pozemku  z důvodu  zachování  případné  dopravní
obslužnosti sousedních pozemků parc.č. 236 a 237. 
 

  

Zapsal: Ing. Vilém Schulz Robert Mařík
předseda výboru


